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Z Á P I S 

z 18. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 16. června 2016 

od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

 58 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS PČR) 

                                        26 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

      JUDr. Martina Děvěrová, MPA – ředitelka MHMP 

   3 zástupci ředitelky MHMP 

                                         28 ředitelů a zástupců odborů MHMP  

                                                    15 ředitelů organizací 

              20 zástupců tisku 

                2 poslanci PS PČR (současně i členové ZHMP) 

                1 senátor HMP 

                   4 hosté 

 

CELKEM přítomných: 156 osob 

 
 

OMLUVENI: 

 

Bc. Alexander Bellu 

 

doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 

 

Petr Dolínek – od 12.30 do 14.30 hodin 

 

RNDr. Tomáš Hudeček, Ph.D. 

 

Ing. Vladislava Hujová 

 

Filip Humplík – od 14 hodin 

 

Tomáš Jílek 

 

Mgr. Petra Kolínská – od 12 do 13 hodin 

 

Ing. Jiří Nouza 

 

Petr Šimůnek 

 

Mgr. Lukáš Manhart – od 16 hodin 

 

Ing. Karel Březina  - od 12.30 do 14.30 hodin 

 

Ing. Alexandra Udženija – od 16.15 hodin 

          
          18. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájila primátorka hl. m. Prahy v 9,09 hodin.   
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   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  

schopno se usnášet. 

        Předsedající primátorka hl. m. Prahy konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 

se zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím řádem 

Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a připomněla, především 

občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na 

internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni prof. Ing. Eva Kislingerová, CSc. a JUDr. Ivan Hrůza. 

 

        Primátorka hl. m. Prahy přítomné informovala k volbě návrhového výboru, že dosud je platný 

Jednací řád ZHMP ve znění: „Zastupitelstvo volí na každém svém zasedání sedmičlenný návrhový 

výbor, ve kterém musí být zastoupen každý klub členů Zastupitelstva.“  Zároveň uvedla informaci a z 

důvodu, aby byl zajištěn rovný přístup politických klubů při případných sporných návrzích, 

navrhla opět ad hoc změnu Jednacího řádu Zastupitelstva hlavního města Prahy pro toto jednání ve 

znění: „Zastupitelstvo volí devítičlenný návrhový výbor, ve kterém je zastoupen každý klub členů 

Zastupitelstva, kdy členem výboru je i tajemník výboru“  

 

Procedurální návrh na volbu devítičlenného návrhového výboru ZHMP: 

Pro: 47  Proti: 0  Zdr. 7  

Bylo přijato. 

   

člen ZHMP Michálek – technická – po konzultaci s náměstkem primátorky Dolínkem – požádal o 

schválení trvalé změny Jednacího řádu ZHMP na příštím zasedání ZHMP ve věci volby návrhového 

výboru a počtu jeho členů 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: JUDr. Petr Novotný 

členové:    Jan Slezák 

                 Mgr. Ondřej Mirovský M. EM 

                 Ing. Ondřej Martan 

                 Ing. Pavel Richter 

                 JUDr. Ivan Hrůza 

                 Adam Zábranský 

                 Mgr. Milan Růžička 

 

tajemník a současně člen výboru: JUDr. Tomáš Havel, odbor LEG MHMP 

PRO:  55     PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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   Předsedající primátorka hl. m. Prahy uvedla, že Rada HMP na svém jednání dne 7. 6. 2016 

stanovila „Návrh programu jednání 18. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy“, který obdrželi členové 

ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy 

způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále 

konstatovala, že v úterý dne 14. 6. 2016 na svém jednání Rada HMP původní návrh programu 

doplnila o několik materiálů k projednání a několik informačních tisků, které rovněž doporučila 

pozornosti, i když o nich nebylo přímo jednáno, ale obsahovali informace k mnoha zásadním 

otázkám a problémům. Dále uvedla, že upravený návrh programu obdrželi členové ZHMP e-mailem, 

a to včetně tisků, které byly v elektronické podobě následně zpřístupněny též občanům. 

         Dále primátorka hl. m. Prahy uvedla, že Rada HMP do svého návrhu upraveného programu 

zařadila na základě návrhu předsedkyně kontrolního výboru ZHMP Janderové i problematiku 

několika petic. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátorky Kolínská, radní 

Grabein Procházka, radní Plamínková, radní Hodek, předsedkyně kontrolního výboru ZHMP 

Janderová. 

 

    Primátorka hl. m. Prahy dále uvedla, že konečnou verzí návrhu programu tak, jak jej ve 

smyslu zákona o hl. m. Praze stanovila Rada HMP, tedy verzí návrhu programu tohoto zasedání, o 

kterém bylo jednáno, byl dokument, který se nazýval „Upravený návrh programu 18. jednání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy“.  

 

V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP:  

Jan Gregar, Jiří Mirzojev, Ing. Aleš Moravec – Občané za svá práva. 

 

V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: 

Semelová, Humplík, radní Hadrava, Prchal, Doležal, Novotný V., Hrůza, Kubišta, Michálek, 

Ferjenčík, předsedkyně kontrolního výboru ZHMP Janderová, Profant, předseda výboru pro 

legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, náměstkyně 

primátorky Kolínská, Novotný P. 

 

Přestávka na přípravu hlasování k programu – 10,16 – 10,28 hodin 

 

Hlasování k jednotlivým návrhům programu jednání: 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Profanta – zařadit bod „K podmínkám MČ Praha 10 pro odejmutí 

pozemku parc. č. 1121/1 v k. ú. Vršovice“ jako bod programu poř. č. 35/2 

PRO:  20    PROTI:  0  ZDR. 27  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – zařadit bod „Využít zákonodárnou iniciativu 

k jmenování Tvrdíka čínským reich protektorem“ jako bod poř. č. 1 

PRO:  6     PROTI: 21    ZDR. 13  

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – zařadit bod programu poř. č. 49 „K petici Ze 

Stromovky do Šárky po povrchu lokálky" na pevný čas 16.30 hodin 

PRO: 15     PROTI: 0   ZDR.  27 

Nebylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Doležala na zařazení bodu „Informace o personálních změnách na 

IPR“ jako bod poř. č. 16 byl předkladatelem stažen.  

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Profanta – zařadit bod „K trafikám k projednávání plnění ZHMP 

číslo10/14 ze dne 5. listopadu 2015“ jako bod poř. č. 2 

PRO:  17    PROTI:  4  ZDR.  26 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Humplíka – zařadit bod „Metodika pronajímání Jednacího sálu 

ZHMP“ jako poř. č. 4 

PRO:  16    PROTI:  4  ZDR.  31 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Michálka (za klub Pirátů) – zařadit bod „Uplatnění nároku na 

náhradu škody po Pavlu Bémovi (Opencard, Škodův palác atd.)“ jako poslední bod tohoto jednání 

ZHMP 

PRO:  13    PROTI:  0  ZDR. 20  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Kubišty – zařadit bod „Další osud Divadla Komedie“ jako poř. č. 4 

PRO:  23    PROTI:   0 ZDR. 28  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Hrůzy – vyřadit bod poř. č. 17/7, tisk Z – 3451 „K pořízení návrhu 

zadání úprav ÚP SÚ hl. m. Prahy na území správního obvodu Prahy 6“ 

PRO:  13    PROTI:  0  ZDR. 35  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Doležala – zařadit bod „Strategie a další směřování Dopravního 

podniku, a.s.“ jako poř. č. 3 

PRO:  23    PROTI:  0  ZDR. 29  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Prchal – vyřadit bod poř. č. 17/10, tisk Z – 3236 „K návrhu na       

2. vydání změny Z-1424/07 ÚP SÚ hl. m. Prahy (Praha 12; výstavba bytových domů - kód MVÚ „C“)  

PRO:  23     PROTI:  0  ZDR. 29  

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Humplíka – zařadit bod „Pražský okruh“ jako poř. č. 3 

PRO:  23    PROTI:  1  ZDR. 23  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové – zařadit bod „Informace o situaci v Dopravním 

podniku, a.s.“ jako bod 3/1 

PRO:  22     PROTI:  0  ZDR.  27 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové – zařadit bod č. 50, Z – 4527 „K Petici „za zachování 

živého umění v ulicích Prahy“ jako pevný bod na 17. hodinu 

PRO:  19    PROTI:  0  ZDR. 29   

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Grabein Procházky – stáhnout bod 32/5, tisk Z – 4350 „K návrhu na 

úplatné nabytí spoluvlastnických podílů v celkové výši id. 1/5 k pozemkům parc.č. 404/16, 671/2, 

671/3, 671/4, 671/5, 671/6, 671/7, 670/44, 689/1, 689/2, 689/9, 699/12, 689/7, 674/3, 3766/2, 

3766/7, 3766/4, 3765/3, 3766/12, 3766/14, 3766/15,692/2, 692/3, 692/5, 660/1, 660/2 a 700 vše 

k.ú. Libeň“ z programu tohoto jednání 

PRO:  40   PROTI:  0  ZDR. 9 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Grabein Procházky – stáhnout bod 34/4, tisk Z – 4172 „K návrhu na 

úplatný převod pozemku parc. č. 2329/13 a 2329/14, vše v k. ú. Braník“ z programu tohoto jednání 

PRO:  42   PROTI:  0  ZDR. 9 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Hadravy – stáhnout bod 42, tisk Z – 4331 „K návrhu Koncepce rozvoje 

a zajištění provozu Městského kamerového systému hl. m. Prahy na období 10 let“  z programu 

tohoto jednání 

PRO:  37    PROTI:  2  ZDR. 10  

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 34 PROTI:  15 ZDR. 3 

Bylo přijato. 
 
 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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Řízení schůze převzala náměstkyně primátorky Kolínská.  

    1 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k volbě přísedících Městského soudu v Praze 

 

  TISK:        Z – 4398 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/1 

 

předsedkyně kontrolního výboru ZHMP Janderová – technická – chybné hlasování u schvalování 

programu – správně mělo být „zdržela se“. Reagoval člen ZHMP Michálek s návrhem na opakované 

hlasování, poté reagovala náměstkyně primátorky Kolínská a primátorka hl. m. Prahy 

 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

člen ZHMP Michálek – technická – konstatoval, že to je patrně poprvé v historii, kdy se koalice a 

celé Zastupitelstvo opírá o hlas politické přeběhlice zvolené za jinou politickou stranu, než ve které 

je (JUDr. Krobové Hášové), která byla zvolena za TOP 09 a při schvalování programu tohoto 

jednání hlasovala za ČSSD a program byl schválen většinou 33 hlasů 

 

  2/1 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy Ivanu Klímovi 

 

  TISK:        Z – 4412 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  2         ZDRŽEL SE: 1    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/2 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  2/2 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy Jiřímu Suchému 

 

  TISK:        Z – 4413 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  2   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/3 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  2/3 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy Kamile Moučkové 

 

  TISK:        Z – 4414 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  2         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/4 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  2/4 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy Olbramu Zoubkovi 

 

  TISK:        Z – 4415 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  3         ZDRŽEL SE:    0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/5 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  2/5 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy Daně Zátopkové 

 

  TISK:        Z – 4447 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/6 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  2/6 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy Carlu Capalbovi 

 

  TISK:        Z – 4449 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/7 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  2/7 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení ceny hlavního města Prahy in memoriam Josefu Wagnerovi 

 

  TISK:        Z – 4416 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/8 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Řízení schůze převzala primátorka hl. m. Prahy. 

    3  

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na přidělení grantů v oblasti podpory sportů a tělovýchovy na rok 2016 v programech III.A.2., 

III.B.2 a v oblasti podpory projektů v rámci titulu Evropské hlavní město sportu 2016 v programu III.2 

 

  TISK:        Z – 4475 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  2   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/9 

 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

    4  

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení věcného břemene 

 

  TISK:        Z – 4298 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/10 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Hrůza. 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátorky Dolínek, který reagoval na příspěvek z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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náměstek primátorky Dolínek 

 

k odůvodnění významné veřejné zakázky „Protihluk. bariera v ul. 5. května -  Praha 4" 

 

  TISK:        Z – 4274 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42           PROTI:  5         ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/11 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Mgr. Ing. Jiří Lehejček, Tomáš Bambušek, Daniel Kunc,  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Profant, předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, 

předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP 

Mirovský, Udženija, Prchal, Bříza, Humplík, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, 

předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, Doležal, Svoboda, Martan, předseda 

výboru pro správu majetku a majetkové podíly ZHMP Březina, Ferjenčík, Švarc, předseda výboru 

pro evropské fondy ZHMP Hašek, Semelová. 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátorky Dolínek, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

    6  

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných a kapitálových výdajů v kap. 03 - Doprava v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4469 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/12 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Profant. 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátorky Dolínek, který reagoval na příspěvek z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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    7  

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Zoologická zahrada hl. m. Prahy v 

působnosti SVC MHMP 

 

  TISK:        Z – 3662 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/13 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný – požádal o přestávku na 3 minuty 

 

Přestávka 12,27 – 12,30 hodin 

 

Ve 12.30 hodin primátorka hl. m. Prahy zahájila bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 

 

Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod „Dotazy, 

připomínky a podněty členů ZHMP“.  

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 

Po ukončení bodu „Dotazů, připomínek a podnětů členů ZHMP“ byla předsedající primátorkou hl. m. 

Prahy vyhlášena přestávka. 

 

Přestávka 13,43 – 14,33 hodin 
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Po ukončení přestávky byl zahájen bod 16, Z – 4516, jehož projednávání bylo časově pevně 

stanoveno: 

   16  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k zapojení veřejnosti do přípravy Metropolitního plánu - podnět občanů zastupitelům hl.m. Prahy ve 

smyslu § 7 písm. c) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze 

 

  TISK:        Z – 4516 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   9  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. arch. Jiří Gebert, Michal Křivohlávek. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, náměstkyně primátorky Kolínská, Doležal. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

    8  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy a vyúčtování výsledků hospodaření hlavního města 

Prahy za rok 2015 - závěrečný účet 

 

  TISK:        Z – 4262 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  32            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   16  
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Ing. Hana Jandová. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Semelová.  

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kislingerová, která reagovala na příspěvky 

z diskuse. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

primátorka hl. m. Prahy – označila hlasování o usnesení za zmatečné, na toto konstatování 

reagovali někteří členové ZHMP.  
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Předseda klubu ČSSD Březina požádal o přestávku na 5 minut pro jednání klubu 

 

Přestávka 15,21 – 15,26 hodin 

 

    9  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k Účetní závěrce hl.m. Prahy za rok 2015 

 

  TISK:        Z – 4480 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  33            PROTI:  3         ZDRŽEL SE:   8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Ing. Hana Jandová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prchal, Švarc, Novotný V. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   10  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na rozpočtová opatření související s daní z příjmů právnických osob za zdaňovací období roku 

2015 a k vratkám podílů na daňové povinnosti hl. m. Prahy městským částem hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4462 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  8   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   11  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu hl. m. Prahy v souvislosti s dodatečnými přiznáními k dani z příjmů 

právnických osob hl. m. Prahy a k vratkám podílů na dodatečné daňové povinnosti hl. m. Prahy 

městským částem hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4487 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/17 

 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

   12  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2016 a rozpočtového výhledu hlavního města Prahy do roku 

2021 

 

  TISK:        Z – 4457 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                              PRO:  33            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  18   
   OPAKOVANĚ HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:      PRO:  33            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  20   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/18 

 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

radní Hodek – technická – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se to však neobjevilo. Předsedající 

primátorka hl. m. Prahy nechala o usnesení hlasovat ještě jednou. 
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   13  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2016 MČ Praha - 

Běchovice na investiční akci  "Úpravy v Parku běžců" 

 

  TISK:        Z – 4481 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/19 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Martan. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   14  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 12 z rozpočtu hlavního  města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4483 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:  5         ZDRŽEL SE:  11   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/20 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

V diskusi vystoupil Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starostky MČ Praha 12. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prchal, Ferjenčík, Bříza. 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   15  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na přidělení finančních prostředků do oblasti školství a sportu a s tím pojených úprav rozpočtu 

vl. hl. m. Prahy na rok 2016 v kap. 04 - Školství, mládež a sport a poskytnutí účelových investičních 

dotací městským částem hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4498 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/21 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Projednávání bodu proběhlo od 14.30 hodin. 

   16  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k zapojení veřejnosti do přípravy Metropolitního plánu - podnět občanů zastupitelům hl.m. Prahy ve 

smyslu § 7 písm. c) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze 

 

  TISK:        Z – 4516 

 

 

 

 17/1  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu zadání celoměstsky významné změny IV ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 2822/00 (Praha - Troja  - 

Umístění rodinného domu v příznivější poloze) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 1969 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/22 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 17/2 – 17/4: 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

 17/2  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1213/07 (Praha - Petrovice; výstavba 

hromadných garáží s bariérovými bytovými domy) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 2872 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/23 

Materiály pod poř. č. 17/2 – 17/4 uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

17/3  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1412/07 (Praha - Petrovice; výstavba 

bytového domu na místě původního vedení 220 kV) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 2876 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/24 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 17/4  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1582/07 (Praha - Zbraslav; výstavba 

rodinných domů) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 2878 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/25 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 17/5  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1761/07 (Praha 18; výstavba prodejen 

a úprava parkové zeleně) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 2893 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  29            PROTI:  11         ZDRŽEL SE:  8   
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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 17/6  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na ukončení pořizování celoměstsky významné změny Z 2834/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy (MČ 

Praha 4 - vymezení dvou traťových spojek metra C-D a D-C, příp. korekce vymezení úseku trasy metra 

D Pankrác - Nádraží Krč a stanice Olbrachtova) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 3317 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/26 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 17/7  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k pořízení návrhu zadání úprav ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 6 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 3451 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/27 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátorky Dolínek, Ferjenčík, Hrůza 

 

Přestávka 16,11 – 16,18 hodin 

 

Po ukončení přestávky vystoupila náměstkyně primátorky Kolínská, která uvedla, že s předloženým 

návrhem náměstka primátorky Dolínka se ztotožňuje. 

 

 

 

 

 

 



20 

 

 

Pozměňovací návrh náměstka primátorky Dolínka – bod I. bere na vědomí…. a bod II. ponechat 

beze změny a nově zapracovat bod „III. neschvaluje zahájení pořizování návrhu zadání úprav ÚP 

SÚ hl.m. Prahy, uvedených v příloze č. 6 tohoto usnesení, včetně územního vymezení dle 

grafického zobrazení“ 

Pro: 43  Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 

 

 17/8  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu zadání změny ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 3016/00 (Záchranná stanice hl.m. Prahy pro volně žijící 

živočichy v Praze - Jinonicích) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4510 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/28 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 17/9  

   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na 2. vydání změny Z-1424/07 ÚP SÚ hl.m. Prahy  (Praha 12; výstavba bytových domů –  

kód MVÚ „C“) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 3236 

 
   STAŽENO                                                                              

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starostky MČ Praha 12, 

Ing. Hana Jandová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Prchal, náměstkyně primátorky Kolínská, Kubišta, 

Švarc, Michálek, předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický. 

 

Náměstkyně primátorky Kolínská požádalo o hlasování na stažení tisku z tohoto jednání ZHMP.  
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Hlasování o stažení tisku z tohoto jednání ZHMP: 

Pro: 49 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Závěrem náměstkyně primátorky Kolínská pozvala občany MČ Praha 12 na zářijové zasedání 

ZHMP, kde by měl být tisk opět předložen k projednání. 

 

  18  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na sloučení příspěvkové organizace Střední škola - Centrum odborné přípravy 

technickohospodářské, Praha 9, Poděbradská 1/179, s příspěvkovou organizací Střední odborné 

učiliště služeb, Praha 9, Novovysočanská 5, s účinností od 1. 7. 2016, s tím, že nástupnickou 

organizací, která převezme veškerá práva a závazky, bude příspěvkové organizace Střední škola - 

Centrum odborné přípravy technickohospodářské, Praha 9, Poděbradská 1/179 

 

  TISK:        Z – 4395 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    44          PROTI:    0       ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/29 

Materiál uvedla radní Ropková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  19  

   

radní Ropková 

 

ke schválení projektů v rámci 3. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  TISK:        Z – 4503 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/30 

Materiál uvedla radní Ropková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Semelová, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP 

Štěpánek. 

 

Závěrečné slovo přednesla radní Ropková, která reagovala na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   20  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou neinvestiční účelové dotace ústavu Česká hlava 

PROJEKT z. ú. na realizaci 9. ročníku Celostátního setkání učňovské mládeže Machři roku 2016 

 

  TISK:        Z – 4509 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   2  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/31 

Materiál uvedla radní Ropková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   21  

   

radní Ropková 

 

ke schválení projektu Publicita a informovanost o OP PPR 

 

  TISK:        Z – 4425 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36             PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  11 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/32 

Materiál uvedla radní Ropková. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Semelová. 

 

Závěrečné slovo přednesla radní Ropková, která reagovala na příspěvek z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 22/1 – 22/9: 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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  22/1  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední průmyslová škola elektrotechnická, 

Praha 10, V Úžlabině 320 

 

  TISK:        Z – 4257 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/33 

Materiály pod poř. č. 22/1 – 22/9 uvedla radní Ropková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  22/2  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změny zřizovacích listin příspěvkových organizací v působnosti odboru SML MHMP 

 

  TISK:        Z – 4399 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/34 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  22/3  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listny příspěvkové organizace Karlínská obchodní akademie a Vyšší 

odborná škola ekonomická 

 

  TISK:        Z – 4301 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/35 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  22/4  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní umělecká škola, Praha 5 - 

Stodůlky, K Brance 72 

 

  TISK:        Z – 4460 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/36 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  22/5  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola speciální, Praha 8, 

Štíbrova 1691 

 

  TISK:        Z – 3351 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/37 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  22/6  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Vokovice, se sídlem Praha 

6, Vokovická 32/3 

 

  TISK:        Z – 4360 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/38 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  22/7  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola, Praha 10, Práčská 37 

 

  TISK:        Z – 4356 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/39 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  22/8  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Pražská konzervatoř, Praha 1, Na Rejdišti 

1 a příspěvkové organizace Karlínské gymnázium, Praha 8, Pernerova 25 

 

  TISK:        Z – 4388 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/40 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  22/9  

   

radní Ropková 

 

k návrhu na změny zřizovacích listin příspěvkových organizací v působnosti odboru SML - Základní 

škola praktická a Praktická škola Karla Herforta, fakultní škola Pedagogické fakulty UK, Praha 1, 

Josefská 4; Základní škola praktická a Základní škola speciální Lužiny, Praha 5, Trávníčkova 1743; 

Mateřská škola speciální, Základní škola praktická a Základní škola speciální, Praha 9, Bártlova 83; 

Základní škola logopedická a Základní škola praktická, Praha 8, Libčická 399 

 

  TISK:        Z – 4355 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   4  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/41 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný – technická – požádal o přestávku na jednání klubu 

10 minut 

 

radní Hodek – technická – požádal po přestávce o rozsvícení v sále z důvodu špatné viditelnosti 

 

Přestávka 17,15 – 17,25 hodin 

 

   23  

   

radní Grabein Procházka 

 

k Inventarizační zprávě o inventarizaci majetku a závazků hl.m. Prahy za rok 2015 

 

  TISK:        Z – 4445 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                                 PRO: 28             PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  2  
   OPAKOVANÉ HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:         PRO: 35             PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9  

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/42 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

předseda klubu Trojkoalice SZ, KDU-ČSL, STAN Štěpánek – technická – k průběhu projednávání 

jednotlivých bodů, reagoval předseda klubu ČSSD Březina – technická – ocitoval část Jednacího 

řádu ZHMP k posloupnosti procesu u jednotlivých tisků, které se projednávají. Na obě technické 

připomínky reagovala primátorka hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   24  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na schválení koncesního projektu s názvem "Obnova a provoz Staroměstské tržnice" 

 

  TISK:        Z – 4508 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/43 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Profant, radní Hodek, Novotný V. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   25  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na uzavření smluv o zřízení služebnosti (věcného břemene) 

 

  TISK:        Z – 4316 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/44 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   26  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na schválení soudního smíru - pozemky parc.č. 1319/1 a 1319/2 k.ú. Hlubočepy 

 

  TISK:        Z – 4055 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   3  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/45 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Richter, Novotný V. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   27  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. 

Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 

věcí hlavního města Prahy městským částem Praha 1, Praha 8, Praha 10, Praha 20, Praha Lysolaje, 

Praha - Suchdol, Praha - Vinoř a odejmutí správy svěřených věcí z vlastnictví hlavního města Prahy 

městským částem Praha 14, Praha 20, Praha - Nedvězí 

MČ Praha 1 (sanitní vozidla) 

MČ Praha 8 (pozemky v k.ú. Libeň) 

MČ Praha 10 (pozemky v k.ú. Strašnice, k.ú. Vršovice) 

MČ Praha 20 (pozemky v k.ú. Horní Počernice) 

MČ Praha Lysolaje (pozemek v k.ú. Lysolaje) 

MČ Praha Suchdol (pozemky v k.ú. Sedlec) 

MČ Praha Vinoř (pozemky v k.ú. Vinoř) 

MČ Praha 14 (pozemky v k.ú. Kyje) 

MČ Praha 20 (pozemky v k.ú. Horní Počernice) 

MČ Praha Nedvězí (pozemek v k. ú. Nedvězí u Říčan) 

 

  TISK:        Z – 4493 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/46 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Vorlíčková, Švarc, Bříza, předsedkyně kontrolního výboru 

ZHMP Janderová.  

 

Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   28  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu změny zřizovací listiny p.o. Jazyková škola s právem státní jazykové zkoušky hlavního města 

Prahy, se sídlem Praha 1, Školská 15 a k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně 

závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění 

pozdějších předpisů, svěření správy věcí z vlastnictví hl.m. Prahy městské části Praha 1 

 

  TISK:        Z – 4497 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/47 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   29  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. 

Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, odejmutí správy 

svěřené věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 9 (pozemek v k.ú. Prosek) a k 

návrhu změny zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 9, Českolipská 373 

 

  TISK:        Z – 4501 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   1  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/48 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Doležal. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

Procedurální návrh předsedy klubu ČSSD Březiny na prodloužení jednání i po 19. hodině: 

Pro: 32  Proti: 8  Zdr. 7 

Nebylo přijato. 

 

předseda klubu ANO 2011 Hašek – technická – požádal o přestávku na jednání klubu 10 minut 

 

Přestávka 18,05 – 18,15 hodin 
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Procedurální návrh předsedy klubu ANO 2011 Haška na prodloužení jednání i po 19. hodině: 

Pro: 34  Proti: 2  Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP Martan – technická – projevil zájem o nákup lístků na McCartneyho  

 

   30  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. 

Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, odejmutí správy 

svěřených věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 6 (nemovitosti v k.ú. Dejvice) a 

k návrhu změny zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola pedagogická a sociální, 

Střední odborná škola pedagogická a Gymnázium, Praha 6, Evropská 33 

 

  TISK:        Z – 4515 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   3 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/49 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   31  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu směny pozemku parc. č. 615/3 o výměře 16 m2 v k. ú. Kamýk za část pozemku parc.č. 580/39 

o výměře 21 m2 v k. ú. Kamýk 

 

  TISK:        Z – 4342 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/50 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 32/1 – 32/4: 

Pro: 43 Proti: 0  Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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  32/1  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 2915 k.ú. Braník a k návrhu na vzdání se předkupního 

práva zapsaného na LV 1361 pro k.ú. Braník 

 

  TISK:        Z – 4062 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   1 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/51 

Materiály pod poř. č. 32/1 – 32/4 uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  32/2  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí veřejného osvětlení, vodovodních řadů a kanalizačních stok v k.ú. 

Březiněves z vlastnictví Březiněves, a.s.do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4362 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:    1 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/52 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  32/3  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 41/2 k.ú. Dubeč 

 

  TISK:        Z – 4290 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   4  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/53 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  32/4  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1262/31 v k.ú. Háje do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 3565 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:    0       ZDRŽEL SE:    4 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/54 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  32/5  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí spoluvlastnických podílů v celkové výši id. 1/5 k pozemkům parc.č. 404/16, 

671/2, 671/3, 671/4, 671/5, 671/6, 671/7, 670/44, 689/1, 689/2, 689/9, 699/12, 689/7, 674/3, 3766/2, 

3766/7, 3766/4, 3765/3, 3766/12, 3766/14, 3766/15,692/2, 692/3, 692/5, 660/1, 660/2 a 700 vše k.ú. 

Libeň 

 

  TISK:        Z – 4350 

 
   STAŽENO 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 33/1 – 33/3: 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

  33/1  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc.č. 2910/203 , parc.č. 2910/264 , parc. č. 2910/320, 

parc.č. 2910/321 v k.ú. Nusle a  parc.č. 2511/6  v k.ú. Hloubětín ve vlastnictví České republiky, 

příslušnost hospodařit: Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČO: 697 97 111, se sídlem 

Rašínovo nábřeží 390/42, Praha 2,  do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4330 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:    0       ZDRŽEL SE:    0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/55 

Materiály pod poř. č. 33/1 – 33/3 uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  33/2  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc.č. 73 a parc.č. 74/1 jejichž součástí jsou stavby v k.ú. 

Kolovraty z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování 

státu ve věcech majetkových, IČO 696 97 111, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, Praha 2 do 

vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4464 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:    0       ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/56 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  33/3  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Dolní Počernice, Lahovice a Zadní Kopanina z 

vlastnictví České republiky příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad do 

vlastnictví hlavního města Prahy dle §7 zákona č. 503/2012 Sb., ve znění pozdějších předpisů 

 

  TISK:        Z – 4459 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    44          PROTI:   0        ZDRŽEL SE:    0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/57 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 34/1 – 34/3: 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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  34/1  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 2812/3, k.ú. Dejvice 

 

  TISK:        Z – 3931 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/58 

Materiály pod poř. č. 34/1 – 34/3 uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  34/2  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemků parc. č. 4963/1, parc. č. 2380/1 a pozemku parc. č. 4963/3 o 

celkové výměře 284 m2 vše v k.ú. Smíchov 

 

  TISK:        Z – 4141 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:   3        ZDRŽEL SE:    0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/59 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  34/3  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 575 k.ú. Vysočany 

 

  TISK:        Z – 4218 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   3  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/60 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  34/4  

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2329/13 a 2329/14, vše v k. ú. Braník 

 

  TISK:        Z – 4172 

 
   STAŽENO 
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radní Grabein Procházka 

 

ke schválení odůvodnění veřejné zakázky "Revitalizace objektu Franze Kafky č.p. 24" 

 

  TISK:        Z – 3291 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   33           PROTI:  1         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/61 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Profant. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvek z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh radní Plamínkové na zařazení tisku Z – 4531 „Ke zprávě o plnění rozpočtu hl. m. 

Prahy a vyúčtování výsledků hospodaření hl. m. Prahy za rok 2015 - závěrečný účet“ jako bod poř. 

č. 47/4 (tedy před bod poř. č. 48, tj. před petice) 

Pro: 34  Proti: 1 Zdr. 6 

Bylo přijato. 
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   36  

   

radní Lacko 

 

k úplatnému převodu pozemků z vlastnictví hl.m. Prahy do vlastnictví majitelů staveb postavených v 

rámci legislativy družstevní bytové výstavby platné do roku 1991 

 

  TISK:        Z – 4348 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/62 

Materiál uvedl radní Lacko. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   37  

   

radní Lacko 

 

k návrhu na uvolnění investiční dotace z kapitoly 0544 na projekt Adiktologické centrum městské části 

Praha 12 

 

  TISK:        Z – 4431 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/63 

Materiál uvedl radní Lacko. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 38/1 – 38/3: 

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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  38/1  

   

radní Lacko 

 

k návrhu na udělení účelové dotace na podporu aktivit v oblasti místní Agendy 21 - oblast zdraví a 

zdraví životní styl, na lokální úrovni městským částem hl. m. Prahy a úpravu rozpočtu v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4410 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/64 

Materiály pod poř. č. 38/1 – 38/3 uvedl radní Lacko. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  38/2  

   

radní Lacko 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové neinvestiční dotace společnosti Memoriál 

Josefa Odložila, s.r.o. z kap. 0544 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4424 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/65 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  38/3  

   

radní Lacko 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové neinvestiční dotace Všeobecné fakultní 

nemocnici v Praze z kap. 0504 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4400 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/66 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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radní Lacko 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové investiční dotace z kap. 0504 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4391 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/67 

Materiál uvedl radní Lacko. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru finančního ZHMP Ludvík. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Lacko.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Bod přeřazen jako poř. č. 46/2 

   40  

   

radní Lacko 

 

k návrhu na úpravu smluvních vztahů se společností COPA Retail, s. r. o. (nyní COPA Retail, k.s.) 

 

  TISK:        Z – 4502 

 

 

 

   41  

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na poskytnutí investiční dotace České republice - Hasičskému záchrannému sboru hl. m. 

Prahy pro období 2016 - 2020 

 

  TISK:        Z – 4442 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/68 

Materiál uvedl radní Hadrava. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   42  

   

radní Hadrava 

 

k návrhu Koncepce rozvoje a zajištění provozu Městského kamerového systému hl. m. Prahy na 

období 10 let 

 

  TISK:        Z – 4331 

 
   STAŽENO 

 

 

 

   43  

   

radní Plamínková 

 

k návrhu plánů dílčích povodí na území hl.m. Prahy 

 

+ USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4385 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  37            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   4  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/69 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  44/1 

   

radní Plamínková 

 

k návrhům na úplatné nabytí pozemku parc. č st. 416/2 v k.ú. Sojovice, propojení vodovodního řadu v 

k.ú. Sojovice a Káraný, pozemku parc. č.753/2 v k.ú. Káraný a souvisejícího vybavení z vlastnictví 

společnosti Zdroj pitné vody Káraný a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4233 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    43          PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/70 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  44/2 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 1897, 1898, 1899/2, 1904/1, 1904/2, 1904/3, 1904/4 a 

1904/7 v k.ú. Bubeneč 

 

  TISK:        Z – 4300 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  24            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   11  
 

 
   NEPŘIJATO                                                                               

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Profant, náměstkyně primátorky Kolínská, předseda výboru 

pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, předseda 

výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, Nepil, 

Bříza, Čižinský. 

 

Závěrečné slovo přednesla radní Plamínková, která reagovala na příspěvky z diskuse. 

 

předseda klubu Pirátů ZHMP Michálek – technická – požádal o přestávku na 5 minut před 

hlasováním 

 

Přestávka 19,17 – 19,24 hodin 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

  44/3 

   

radní Plamínková 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 31/22 ze dne 26. 11. 2009 k návrhu na úplatné nabytí části 

pozemku parc. č. 557/7 k.ú. Lahovice o výměře 546 m2 a části pozemku parc. č.1212/1 k.ú. Velká 

Chuchle o výměře 2121 m2 z vlastnictví JUDr. Jana Kavalírka do vlastnictví hl. m. Prahy pro realizaci 

stavby č. 0100 TV Zbraslav, etapa 0002 - Kanalizace Lahovičky 

 

  TISK:        Z – 4351 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   35           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   7  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/71 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  44/4 

   

radní Plamínková 

 

k problematice neoprávněného užívání části pozemku p.č. 1073/2 k.ú. Jinonice 

 

  TISK:        Z – 4491 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:    0       ZDRŽEL SE:    0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/72 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  44/5 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu OCP na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti se společností Pražská 

plynárenská Distribuce, a.s. 

 

  TISK:        Z – 4116 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/73 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Předsedající primátorka hl. m. Prahy vyhlásila přestávku na 10 minut. 

 

 

Přestávka 19,30 – 19,46 hodin 
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radní Wolf 

 

k závěrečnému účtu a zprávě o výsledcích přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí České 

dědictví UNESCO za rok 2015 

 

  TISK:        Z – 4471 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   34           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/74 

Materiál uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

primátorka hl. m. Prahy – oznámila, že hlasovala, ale ve výsledku se to neobjevilo 

 

 

  46/1 

   

radní Wolf 

 

k návrhu revokace usnesení Zastupitelstva HMP č. 5/49 ze dne 26. 3. 2015 a usnesení Zastupitelstva 

HMP č. 13/55 ze dne 28. 1 2016 k návrhu na udělení grantů hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění na 

rok 2015 a na rok 2016 

 

  TISK:        Z – 4365 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/75 

Materiál uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátorky Kolínská a opět 

převzala řízení schůze primátorka hl. m. Prahy. 

  46/2  

   

radní Wolf 

 

k návrhu na úpravu smluvních vztahů se společností COPA Retail, s. r. o. (nyní COPA Retail, k.s.) 

 

  TISK:        Z – 4502 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   36           PROTI:    0       ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/76 

Materiál uvedl radní Wolf. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, Zábranský, Michálek, předseda výboru pro legislativu, 

veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, předsedkyně kontrolního 

výboru ZHMP Janderová, Novotný V., předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, radní Hodek, 

radní Grabein Procházka, primátorka hl. m. Prahy, Ferjenčík, radní Wolf, předseda výboru pro 

výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, radní Lacko,  

 

Závěrečné slovo přednesl radní Wolf, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Zábranského - původní text usnesení v bodě „II. ukládá 1. Radě 

HMP 1. zajistit…..“  rozšířit o nový text ve znění: „2. předložit Zastupitelstvu hl. m. Prahy podrobné 

posouzení lokality nové budovy Magistrátu HMP a návrh komplexního řešení úředních budov hl. m. 

Prahy. Termín: 31. 3. 2017“ 

Pro: 16  Proti: 1  Zdr. 19 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

  47/1 

   

předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k doporučení Kontrolního výboru ZHMP ve věci obecně závazné vyhlášky č. 10/2015 Sb. hl. m. Prahy, 

kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 10/2013 Sb. hl.m. Prahy, kterou se stanoví místa a čas, na 

kterých lze provozovat loterie a jiné podobné hry, a kterou se stanoví opatření k omezení jejich 

propagace” a návrh na řešení sporných bodů vedoucí k naplnění původního cíle regulace loterií a 

odpovídající výsledkům původního připomínkového řízení k návrhu obecně závazné vyhlášky 

 

  TISK:        Z – 4148 

   
   STAŽENO 
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  47/2 

   

radní Hodek 

 

k návrhu na schválení originárního nabytí vlastnického práva k nemovitosti do majetku hl.m. Prahy na 

základě veřejné zakázky na stavební práce stavba č. 42692 Výstavba domků Odlochovice 

 

  TISK:        Z – 4237 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37           PROTI:    0       ZDRŽEL SE:   4  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/77 

Materiál uvedl radní Hodek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  47/3 

   

radní Hodek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Domov pro seniory Elišky 

Purkyňové 

 

  TISK:        Z – 4285 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/78 

Materiál uvedl radní Hodek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  47/4  

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy a vyúčtování výsledků hospodaření hlavního města 

Prahy za rok 2015 - závěrečný účet 

 

  TISK:        Z – 4531 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   33           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:    8 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/79 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., Michálek, náměstkyně primátorky Kislingerová, 

předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP 

Mirovský, radní Plamínková, předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, předsedkyně výboru 

kontrolního ZHMP Janderová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   48  

   

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k petici "NE! Obchodnímu centru Kaufland a stavbám podobného typu na Barrandově" 

 

  TISK:        Z – 4522 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:    0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/80 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Semelová, předseda výboru pro dopravu ZHMP 

Stropnický, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku 

ZHMP Mirovský, náměstkyně primátorky Kolínská. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel - 

ředitel odboru LEG MHMP. 

 

Pozměňovací návrh předsedy výboru pro dopravu ZHMP Stropnického – do původního textu 

usnesení navrhl doplnit bod ve znění: „II. vyjadřuje jménem samosprávy za hl. m. Prahu nesouhlas s 

umístěním stavby obchodního centra dle textu petice pro územní a stavební řízení, včetně 

nesouhlasu s výjimečnou přípustností této stavby“ 

Původní bod „II. pověřuje….“ přečíslovat na bod „III. pověřuje….“ 

Pro: 21 Proti: 0  Zdr. 11 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k petici "Ze Stromovky do Šárky po povrchu lokálky" 

 

  TISK:        Z – 4523 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   35           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   3  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/81 

Materiál uvedla předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP Janderová. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátorky Dolínek, Ferjenčík, předseda výboru 

pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, Hrůza, 

Čižinský. 

 

Pozměňovací návrh náměstka primátorky Dolínka – do původního textu usnesení za bod „II. 

pověřuje….“ doplnit nový bod ve znění: „III. konstatuje podporu podpovrchového řešení 

modernizace železniční tratě Praha – Kladno v úseku mezi nádražím Praha – Dejvice/Hradčanská a 

nádražím Praha – Veleslavín ve variantě označené jako V3.“ a dále doplnit nový bod ve znění: „ IV. 

bere v úvahu požadavek městské části Praha 7, že v úseku podél ulice Nad Královskou oborou 

severně od ulice Korunovační navrhnout tunelové zakrytí železniční trati s parkovou úpravou na 

povrchu“ 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 

 

 

V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátorky Kolínská a opět 

převzala řízení schůze primátorka hl. m. Prahy. 

   50  

   

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k Petici „za zachování živého umění v ulicích Prahy“ 

 

  TISK:        Z – 4527 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  31            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   1  
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: zástupce petičního výboru iniciativy „Praha žije hudbou“, Jiří 

Wehle, Bc. Michaela Opravilová, Simona Katzer, Antonín Kopp, Jiří Mirzojev, Jan Gregar, Matěj 

Šach, Martin Šolc,  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, 

protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, Ferjenčík, předseda výboru pro bezpečnost 

ZHMP Štěpánek, Čižinský, Hrůza, Novotný V., primátorka hl. m. Prahy, předseda výboru pro 

výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, Zábranský, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 

Janderová, předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, Prokop, předseda výboru pro životní 

prostředí, infrastrukturu a technickou vybavenost ZHMP Haramul, radní Hodek. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro životní prostředí, infrastrukturu a technickou vybavenost 

ZHMP Haramula na ukončení diskuse: 

Pro: 28 Proti: 1 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 
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Pozměňovací návrh radního Hodka – původní text v bodě „II. pověřuje….“ Změnit na nový text ve 

znění: „II. pověřuje primátorku hl. m. Prahy Adrianu Krnáčovou k vyřízení petice“ 

Pro: 23 Proti: 0  Zdr. 7 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh předsedy výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a 

informatiku ZHMP Mirovského – do původního textu usnesení doplnit nový bod ve znění: „III. ukládá 

Radě HMP novelizaci vyhlášky č. 1/2016 ze dne 28. 1. 2016 ve smyslu její liberalizace 

s odstraněním technických nedostatků“ 

Původní bod „II. pověřuje…“ přečíslovat na bod „III. pověřuje….“ 

Pro: 15 Proti: 0 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu personálních změn ve Výboru pro zdravotnictví a bydlení ZHMP 

 

  TISK:        Z – 4529 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  33           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   2 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    18/82 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.odvolává Ing. Karla Grabeina Procházku z funkce člena Výboru pro zdravotnictví a bydlení ZHMP 

II. jmenuje MgA. Elišku Kaplický Fuchsovou do funkce členky Výboru pro zdravotnictví a bydlení 

ZHMP“ 

Text usnesení byl přijat. 
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Členům ZHMP byly předány tyto informace: 

1 4505 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 

náměstek primátorky 

Dolínek 

2 4486 k přidělení účelového neinvestičního transferu ze státního 

rozpočtu školským zařízením, které jsou zřizované hlavním 

městem Prahou 

náměstkyně 

primátorky 

Kislingerová 

3 4458 ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy za 1. 

čtvrtletí 2016 

náměstkyně 

primátorky 

Kislingerová 

4 4435 k návrhu Zásad, Harmonogramu a Metodiky pro sestavení 

rozpočtu (rozpočtového provizoria) hlavního města Prahy na 

rok 2017, střednědobého výhledu do roku 2022 a 

dlouhodobého výhledu 

náměstkyně 

primátorky 

Kislingerová 

5 4485 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 

2016 o neinvestiční transfery ze státního rozpočtu z MŠMT 

radní Ropková 

6 

 

4513 o činnosti Výboru pro sport a volný čas ZHMP za období 

2015/2016 

Ing. Antonín Lébl, 

předseda výboru pro 

sport a volný čas 

ZHMP 

 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

 

Posouzení Metropolitního plánu – shrnutí 

(Arnika – Centrum pro podporu občanů, Michal Křivohlávek, Chlumova 17, 130 00  Praha 3 – 

Žižkov) 

 

Stížnost na způsob přidělování bytů určených k privatizaci – dokončená privatizace bytového fondu 

MHMP – Cyprichova 707 – 709 

(Bytové družstvo Cyprichova 707 – 709, Cyprichova 708/4, 149 00 Praha 4) 

 

Podání petice „Ze Stromovky do Šárky po povrchu lokálky“ 

(Mgr. Ondřej Vimr, Ph.D., zástupce petičního výboru při jednání se státními orgány a ostatními 

orgány veřejné moci ******) 

 

Petice a výzva k projednání v Zastupitelstvu HMP za zachování živého umění v ulicích hl. m. Prahy 

– za úpravu vyhlášky o pouličním umění 

(Bc. Jan Gregar, petiční výbor, ******) 
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Podání zastupitelům HMP: Žádost o revokaci rozhodnutí ve věci odkoupení stadionu Ďolíček, 

odsouhlaseného na jednání ZHMP dne 31. 3. 2016 

(Michal Vejsada, ČFU 1910 – spolek, ******) 

 

 

Elektronické podání přijaté dne 10. 6. 2016 – Žádost o poskytnutí informace ve smyslu zákona        

č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů. Podnět ke 

změně zákona č. 334/1992 Sb., o ochraně zemědělského půdního fondu, ve znění pozdějších 

předpisů 

(Česká golfová federace – Komise pro media a komunikaci, Mgr. Karel Čelikovský – předseda 

komise, Strakonická 2860/4, 150 00 Praha 5) 

 

 

 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 18/1 až č. 18/82 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

          Primátorka hl. m. Prahy poděkovala všem přítomným za účast, popřála všem krásné léto a 

zakončila jednání v 22,52 hodin. 

 

 

 

 

 

Adriana Krnáčová 

primátorka hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

              prof. Ing. Eva  K i s l i n g e r o v á, CSc.  

 

 

 

 

                                                                                           JUDr. Ivan  H r ů z a 

 

 

 

Zapsala:  Bc. Jana Soběslavská 


